
 
 

Aan:    College van B&W te Hengelo  

Per email:  raadsgriffie@hengelo.nl 

Datum:    11 juni 2024  

Betreft:    Aanvullende vragen over Twente Airport als basis voor F35’s   

 

 

Geacht College, 

Mede naar aanleiding van aanvullende vragen vanuit de fractie van de SP heeft het College in de 

raadsvergadering op 19 juni onze schriftelijke vragen van 11 juni beantwoord.  

Het is goed dat het College aangeeft bij toekomstige gesprekken van Defensie met de Provincie Overijssel en de 

gemeente Enschede ‘aan tafel te zitten. Dit is belangrijk gezien de mogelijke impact voor onze gemeente en 

onze inwoners als Airport Twente nadrukkelijker in beeld komt als standplaats voor F35’s. Te denken valt 

hierbij aan een duidelijke stijging van het aantal vliegbewegingen en de daarmee gepaard gaande 

geluidsoverlast.  

Zoals eerder aangegeven vind de PvdA Hengelo het belangrijk dat ook Nederland haar bijdrage levert aan de 

veiligheid van Europa. In die zin snappen wij de beweging van Defensie, om Airport Twente bij haar 

toekomstplannen te betrekken.  

Naar aanleiding van de mondelinge beantwoording op 19 juni, heeft onze fractie nog wel enkele aanvullende 

vragen: 

1. Het is goed dat het College ‘aan tafel zit’. Om actief mee te kunnen doen in deze gesprekken is een 

positiebepaling vooraf cruciaal. Kan het College aangeven met welk doel en welke grondhouding zij 

deze gesprekken ingaat? 

2. Kan het College aangeven welk mandaat zij voor zichzelf ziet als basis voor deelname aan deze 

gesprekken? 

3. Hoe gaat het College zorgen dat tijdens het proces de inwoners en de gemeenteraad actief 

geïnformeerd en betrokken worden? 

4. Hoe ziet het College het lokale proces van besluitvorming voor zich, mocht Defensie kiezen voor 

Airport Twente als standplaats voor F35’s? 

5. In hoeverre gaat het College, bij een stijging van het aantal vliegbewegingen met de daarbij gepaard 

gaande overlast, zorgen voor het verminderen van deze overlast voor de omwonenden? Heeft het 

College hier (al) beelden bij? 

 

Onze fractie wil nogmaals benadrukken dat we van mening zijn dat de gemeenteraad, als gekozen 

vertegenwoordiging van onze inwoners, nadrukkelijk betrokken en actief geïnformeerd wil worden over de 

ontwikkelingen van Airport Twente en de toekomstplannen van Defensie. Dit betekend voor onze fractie dat 

wij vooraf en niet via de media geïnformeerd willen worden over deze ontwikkelingen.  

 

Met vriendelijke groet, 

 

Vincent ten Voorde 

Fractie PvdA Hengelo 


